
REFERAT AF BEBOERMØDE NØDDEHEGNET 

16.5.2011 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg 

2. Afdelingsbestyrelsens beretning 

3. Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab 2010 til orientering 

4. fremlæggelse af afdelingens budget for 2012 til godkendelse 

5. Behandling af indkomne forslag 

6. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer for 2 år 

7. Valg af 2 suppleanter for 1 år 

8. Valg af repræsentantskabsmedlemmer for 1 år 

9. Evt.  

 

 

1. Som dirigent valgtes Jesper Heien, referent Linda Qvistgaard og stemmetællere 

Annette og Kazimier 

 

2. Bestyrelsesformanden gav beretning og Per Larsen gav en orientering om beboerblad og 

nyhedsbrev. Der var flg. Bemærkninger: 

Kommer der ”hund forbudt” – skilte på legepladserne som kommunen har anmodet om?. 

Hvad stiller man op med katte-møg i sandkasserne? 

Det er Byggeafdelingen der har syltet sagen ang. Landsbyggefonden. 

Beretningen blev herefter godkendt. 

 

3. Årsregnskabet 2010 blev fremlagt til orientering og forklaret af Jesper Heien. 

Der var ikke spørgsmål hertil. 

 

4. Budget for 2012 blev fremlagt. 

Der var flg. Bemærkninger: 

Hvor i budgettet er der sat penge af til bekæmpelse af skimmelsvamp? 

Hvad gør man reelt i de sager hvor fraflyttere ikke betaler det de skylder? 

 

5. Forslag til ændring i husdyrorden pkt. 8 ang. pasning af andres dyr: 

Afstemning: forslaget vedtaget. 

 

Forslag til ændring i husdyrordnens pkt. 2 ang. Hundeforsikring: 

Afstemning: forslaget vedtaget. 

 

Forslag til ændring i husdyrordnens pkt. 5 ang. Mærkning af katte: 

Afstemning: forslaget vedtaget. 

 

Forslag til ændring i husdyrorden ang. Muskelhunde: 

Afstemning: forslaget vedtaget. 

 

Tilføjelse til husdyrorden vedr. nyanskaffelse af katte – neutralisering 

Afstemning: forslaget vedtaget. 



Forslag om p-låse til handicappladser for afdelingen regning 

Afstemning: forslaget vedtaget. 

 

Forslag ang. repræsentanter til repræsentantskabet skal vægles af beboermødet 

Afstemning: forslaget forkastet – og hermed bortfalder dagsordnens punkt 8. 

 

Forslag om etablering af handicap p-pladser ved 2. og 3. Parkering. 

Afstemning: forslaget vedtaget. 

 

Forslag om etablering af indgangssti ved nr. 57. 

Afstemning: forslaget vedtaget. 

 

Forslag/spørgsmål vedr. festlokale. 

Beslutning: bestyrelsen laver en planche over hvad de forskellige beløb dækker. 

 

Forslag/spørgsmål vedr. legeplads. 

Beslutning: bestyrelsen kigger på muligheder for flere legeredskaber. 

 

6. På valg: Per Johansen og Per B. Larsen – begge modtager genvalg. 

Andre opstillere; Annette Pedersen og Ellen Pedersen. 

 

Afstemning: Til bestyrelsen genvalgtes Per Johansen og Per B. Larsen 

 

7. Suppleanter er som første Annette Pedersen og som anden Ellen Pedersen 

 

8. Bortfaldet 

 

9. Er det muligt at få stynet træerne. 

 

Kan man henstille til at der ikke sættes storskrald hvor dagrenovationen skal være. 

Det er ikke muligt at få lukket døren til vaskeriet i 24 uden at lave aftræks-huller i loftet. 

 

Der er ikke noget maksimum på hvor mange gange bestyrelsesmedlemmer må låne 

festlokalerne 

 

Haveudvalget tager fat på at få folk til at gøre noget ved de forfærdelige haver. 

 

Det er tilladt at grille på sin altan på 1. sal men ikke bruge røgeovn. 

 

Husdyrudvalget informerede om en rundgang for at få opdateret oplysninger ang. dyr i 

bebyggelsen. Der gives ikke længere tilladelse til dyr hvis ikke ansøgning indeholder de 

påkrævede oplysninger.  

I forbindelse med opdatering af hjemmesiden, bliver det muligt at downloade forskellige 

skemaer til tilladelser.  

  

Røgalarmer sættes op i forbindelse med beboerservice. 

 

Jesper Heien hævede mødet og takkede for god ro og orden 


